
انتقاد یک امام جمعه 
امام جمعه شــهریار در خطبه های نماز جمعه گفت: نتیجه ســفر رئیسی به 
شهریار و مصوبات آن چه شد؟ این سفر چه ارمغانی برای مردم داشت؟ مهمترین 
بیانات حجت الاســام سید حسین حسینی نوری به شرح زیر است: نتیجه سفر 
رئیسی به شهریار و مصوبات آن چه شد؟ این سفر چه ارمغانی برای مردم داشت؟ 
در تخصیص اعتبارات فهمیدیم تهران سه شهرستان دارد آن هم در شرق و گویا 
اصا شهرستان های غرب استان وجود ندارد؛ جالب است. جمعیت سه شهرستان 
که شرق استان که اعتبار ۲۱۰۰ میلیارد اعتبار در نظر گرفتند به اندازه شهریار نیست، 

اما فقط ۱۱۰ میلیارد تومان در نظر گرفته اند.  

اخبار ویژه ...

7 سیاسی

ظریفیان فعال سیاسی اصلاح طلب:

کشور در شرایطی نیست که برنامه توهمی
 یا فرضی داشته باشیم 

سرویس سیاســی- غامرضــا ظریفیان فعال 
سیاســی اصاح طلب، در پاسخ به این سوال که هفته 
گذشــته وزیر کار به دلیل آنچه هماهنگی بیشتر میان 
ارکان دولت از آن نام برد از ســمت خود اســتعفا داد 
از نظر شــما رئیس دولت باید چه کاری انجام دهد تا 
هماهنگی میان نیروهای دولت بیشتر شود، گفت: قبل از 
استعفای آقای عبدالملکی، چند ماهی بود که بسیاری از 
کارشناسان عرصه اقتصاد و اقتصاد سیاسی دلسوزانه بر 
این تاکید کردند مهمترین مسئله ای که امروز جامعه ما 
با آن روبرو است مسائل معیشتی و اقتصادی است. اگر 
از صد در صد جامعه هم بپرسیم، ۶۰ تا ۹۰ درصد آنها 

مسائل اقتصادی و معیشتی را مطرح می کنند.
وی افزود: اقتصاددانان دلسوزانه به این نکته اشاره 
می کردند که مهم ترین مسئله اقتصاد و معیشت است، 
دولت باید در این عرصه یک برنامه روشن و مشخص 
داشــته باشد، نیروهای توانمند را در این عرصه به کار 
بگیــرد و در عین حال باید ایــن نیروها از یک تفاهم 
حداکثری برخوردار باشند تا بتوانند این مسئله مهم را 
مدیریت کنند. متاسفانه به هر دلیلی دولت در این عرصه 
از نیروهــای توانمند و هماهنگ بهره نگرفت و آقای 
عبدالملکی در نامه اســتعفای خود به نکته هماهنگی 
میان نیروهای دولتی اشاره کرد که مجبور به استعفا شد.
ظریفیان گفت: امروز کشور فرصت استیضاح و 
اســتعفا و مســائلی از این دست را ندارد. فکر می کنم 
دولت با تجربه ای که در این مدت نه ماهه کسب کرده 
باید به شکل ضروری به اولویت های اقتصادی کشور 
کــه ما آن را در شــکل های مختلف اعتراضی جامعه 
می بینیم توجه کرده و هرچه زودتر بازبینی در عملکرد 
اقتصادی مدیران خود داشته باشد و هر تغییری که لازم 
اســت را با اســتفاده از توانمندی و تجربه افراد بدهد، 
نیروهای جدید را بدون شعارها و حرف های توهمی 
به کار بگیرد و نکته دوم آنکه از افراد هماهنگ در سیستم 
اقتصادی خود استفاده کند. اگر دولت در این دور کار 
را انجام دهد، با حاشیه امنیت بیشتری مسائل را دنبال 
خواهد کرد و نگران این مسئله نخواهد بود که مجلس 
هر روز در مورد وزیر یا مســائل اقتصادی اعتراض و 
تهدید به استیضاح کند.  این فعال سیاسی گفت: دولت 
باید خود زودتر اقدام کرده و با توجه به نیازهای کشور 
مشکات را برطرف کند در این عرصه هرچقدر دیرتر 
اقدام شــود، تبعات زیادی برای کل کشــور به همراه 

خواهد داشت. 
ظریفیان در پاسخ به این سوال که به غیر از داشتن 
برنامــه، به چه نکات دیگری می توان اشــاره کرد که 
نیروهای دولت با یکدیگر بتوانند بیشتر و بهتر هماهنگ 
شوند، گفت: ما نمی توانیم اول برنامه بدهیم و بعد در 

آزمون خطا ببینیم چه می شود. کشور در شرایطی نیست 
که برنامه توهمی یا فرضی داشــته باشیم. به طور مثال 
به اتفاقی که در ارتباط با حذف ارز ترجیحی افتاد نگاه 
کنید، همه اقتصاددانان کشــور هم نظر بودند که باید 
در مســئله ارز تصمیمات اساسی و بنیادی بگیریم اما 
وقتی می خواهیم این تصمیمات را بگیریم باید به تمام 
جوانب این تصمیم توجه داشته باشیم، اقدامات لازم را 
تدارک ببینیم تا بعد از آن کار با اتفاقاتی مانند بالا رفتن 
تــورم رو به رو نشــویم.  وی افزود: فکر می کنم خود 
برنامه نیازمند اجماع نظر نســبی است. در حال حاضر 
ما بیانیه اقتصاددانان را دیدیم. به نظر می رســد با توجه 
به اینکه امروز با مشکات ملی رو به رو هستیم و همه 
جریانات نگران این شرایط هستند، دولت باید یک بار 
دیگر برنامه های خود را مرور کرده و در هر برنامه ای که 
به اجماع نظر رسید، با توجه به اولویت هایی که وجود 
دارد بعد از ســنجیدن همه جوانب، کار را با هماهنگی 
بیشــتری جلو ببرد.  ظریفیان گفت: امروز هماهنگی 
خیلی مهم است. اگر هماهنگی لازم در عملیاتی کردن 
برنامه از لحاظ توانایی سیستمی و درک نظری وجود 
نداشــته باشد، یک طرح خوب به دلیل بد عمل شدن 
آســیب می بینید و در ادامه تبعات بیشتری برای کشور 
ایجاد خواهد کرد. بنابراین ما نیازمند استراتژی روشن 
و اجماع نظر نســبی و در عین حال نیروهای توانمند 
از لحاظ نظری و عملی هســتیم تا پروژه های دولت را 
تبیین و به خوبی محقق کنند.  ظریفیان در پاسخ به این 
سوال که بعد از استعفای آقای عبدالملکی گزینه هایی 

ماننــد آقایان حاجی بابایی، فروزان مهر، زاهدی وفا و 
حتی بذرپاش مطرح می شوند. نظر شما درباره اسامی 
مطرح شده چیســت و آیا گزینه کارسازی هستند یا 
خیر گفت: آقای عبدالملکی نشــان داد که کارنامه او 
به دلیل تصورات و توهمات و نوع کنشی که در خود 
وزارتخانه داشــت و نســبتی که با قوای دیگر برقرار 
می کرد، تجربه خوبی نبود. اما واقعیت این است، قبل 
از آنکه به تغییر کارگزاران فکر کنیم باید به استراتژی ها 
و برنامه های درست فکر کنیم و متناسب با آن برنامه ها 
و استراتژی های مشخصی که داریم، نیروی متناسب را 
به کار بگیریم.  وی تصریح کرد: خیلی از وقت ها افراد 
همســو را انتخاب می کنیم و ممکن است این افراد در 
زمینه هایی توانایی های خوبی هم داشته باشند. اما نکته 
مهم این اســت با توجه به شــرایط موجود، اهمیت و 
حساسیت مسئله اقتصاد، مسئله مقبولیت برای اینکه 
او در مصــدر یک فعالیت اقتصادی بزرگ قرار بگیرد 
هم مهم اســت. اگر دیگران او را خوب نشناسند و از 
مقبولیت لازم هم برخوردار نباشد، اگر توانمند هم باشد 
بایــد مدت ها تاش کند تا مقبولیت خود را اثبات کند 
که این موضوع وقت بسیار زیادی خواهد گرفت که در 
شرایط امروز فرصت چندانی نداریم.  ظریفیان گفت: 
بنابرایــن فرد انتخابی باید از تجربه خوب و مقبولیت 
مناســبی در نظام اقتصادی بهره مند باشد، در شرایط 
مشخص فهم درستی از عمل مشخص داشته باشد و 
این توانایی را داشته باشد که با بخش های دیگر اقتصاد 

ارتباط سازنده برقرار کند.

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: امروز کشور فرصت استیضاح و استعفا ندارد و دولت باید با تجربه هشت، نه ماهه ای که به دست آورد 
هرچه زودتر بازبینی در عملکرد اقتصادی مدیران خود داشته باشد و با استفاده از توانمندی و تجربه افراد و نیروهای هماهنگ تغییراتی را ایجاد کند.

دولت باید خود زودتر اقدام کرده و با توجه به نیازهای کشور مشکلات را برطرف کند در 
این عرصه هرچقدر دیرتر اقدام شود، تبعات زیادی برای کل کشور به همراه خواهد داشت. 

دومین تغییر کابینه چیست؟ 

عضو کمیسیون بهداشت مجلس مطرح کرد:

»ارز ترجیحی دارو«؛ سیاست گذاری بی ثبات و سردرگمی تولیدکنندگان دارو

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 
عمــران مجلــس، گفت: شــما وقتی 
می خواهید به اموال مردم ورود کنید کار 
سخت اســت، به هرحال حدیث داریم 
که »الناس مسلطون علی اموالهم« و شما 
نمی توانیــد به صاحبان اموال بگویید که 
چه کار کنند، وقتی شــما در آنجا قانون 
وضع می کنید بایــد این انتظارات را هم 
داشته باشــید که دولت ها مشکاتی را 
برای اینکه از اموال مردم عوارض بگیرند 

داشته باشند.
 کمال علیپور خنکداری نماینده مردم جویبار، ســوادکوه و قائمشــهر در 
مجلس شــورای اســامی ، در رابطه با »وضعیت بازار مســکن و اجاره بها در 
فصل تابســتان و اهمیت تنظیم این بازار توسط دولت و مهار افزایش نامعقول 
اجاره بها توسط دولت با بهره گیری از ابزارهایی مانند قانون مالیات بر خانه های 
خالی«، گفت: نکته اول این است که آیا ما می خواهیم در این موضوع صورت 
مســاله را پاک کنیم؟ یا آن را بزک کنیم یا می خواهیم این مســاله را حل کنیم؟. 
خب ســوال این اســت که »آیا کشور قانون دارد؟« بله دارد، ما قانون مالیات بر 
خانه های خالی را مصوب کردیم و کار جسته و گریخته دارد انجام می شود اما 

خیلی محکم پای کار نیامده اند.
وی ادامه داد: شــما وقتی می خواهید به اموال مردم ورود کنید کار سخت 
اســت، به هرحال حدیث داریم که »الناس مســلطون علی اموالهم« و شــما 
نمی توانید به صاحبان اموال بگویید که چه کار کنند، وقتی شما در آنجا قانون 
وضع می کنید باید این انتظارات را هم داشــته باشید که دولت ها مشکاتی را 
برای اینکه از اموال مردم عوارض بگیرند داشــته باشند. مثا یک نفر می گوید 
»من فعا نمی خواهم ملک را اجاره بدهم«، شما چطور می خواهید چنین فردی 
را ببرید دادگاه؟ مگر می توانید این فرد را مجرم بشناسید؟ خب ما با این قانون 
گفتیم که مالیات بگیرید این کار یک ســری سختی هایی دارد و دولت باید در 
اموال مردم که شخصی است ورود کند و مالیات بگیرد که خب حق هم است و 
مجلس هم مصوب کرده است اما در حوزه یک مقدار کار خوب پیش نمی رود.
عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسامی درخصوص راهکارهای 
حل بحران و مشکل مسکن در کشور، ابراز داشت: بحث دیگر در حوزه مسکن 
این است که ما باید اصل قضیه را حل کنیم، آیا کشور نیاز به ساخت و ساز دارد؟ 
مســکن بازار عرضه و تقاضا اســت، ما باید مشکل ساخت را حل کنیم. برای 
ســاخت هم نه اینکه فقط بسپاریم به دولت بلکه باید آنقدر تسهیات بدهیم، 
مجوزها را روان کنیم، موانع را رفع و تسهیل کنیم تا مردم در بروکراسی اداری 
گیر نکنند، به همه افرادی که می خواهند بسازند کمک شود و دولت هم سالی 
مثا ۷۰۰-۸۰۰ هزار واحد بسازد، به مردم هم کمک کند که بسازند و مجموع 
این ســاخت و ســاز دولت و بخش خصوصی و مردم به عدد ۱ میلیون و ۵۰۰ 
هزار واحد مسکونی در سال برسد. در آن شرایط که عرضه و تقاضا برابر شود 

دیگر این اجاره های کمرشکن و قیمت های نابسامان به وجود نمی آید.
وی ادامه داد: اینکه عرض کردم ما می خواهیم بزک کنیم یا صورت مساله 
پاک کنیم یا می خواهیم حل شود دقیقا همینجاست، اصل قضیه این است که ۸ 
ســال تمام دولت قبلی هم نساخته و هم وام نداده است، کاری انجام نشده لذا 

انتظار نداشته باشید در این ۹ ماه دولت فعلی، کن فیکون شود.
علیپور با انتقاد از کندی عملکرد دولت در بخش مسکن، عنوان کرد: تازه 
آمدند و گفتند تسهیات در کانشهر ها و مراکز استان ۶۰۰ میلیون تومان، تمام 
شهر ها ۴۵۰ میلیون تومان و به روستاها ۴۰۰ میلیون پرداخت کنید. دولت خیلی 
دیر دارد استارت می زند و این هم جزو نگرانی هاست، ما به دولت هم گفتیم که 
شما تا حالا باید تا سقف پنجم و ششم هم می رفتید اما تازه آمدند و ۱۸۷ هزار 

واحد از ۱ میلیون واحد را کلنگ زدند.
وی افزود: دولت خودش هم باید بجنبد، اگر عرضه و تقاضا برابر شود به 
بازار مسکن کمک می کند وگرنه این وضعیت نابسامان خصوصا وضعیتی که 

اکنون در کشور وجود دارد به سختی مدیریت خواهد شد.
عضو کمیســیون عمران مجلس در پاسخ به این سوال که »دولت علیرغم 
وعده ســاخت ۱ میلیون مسکن رئیس جمهور و قانون جهش تولید مسکن در 
بودجه ۱۴۰۱ بودجه صندوق ملی مسکن را ۰ در نظر گرفته بود در حالیکه که 
۶۰ هزار میلیارد نیاز است، آیا این رویکرد نشان دهنده آن است که بدنه دولت 
با رئیس جمهور همفکری و همکاری ندارد؟«، تصریح کرد: من اعتقاد دارم که 
آقای رئیس جمهور می  خواهد این مشکل حل شود اما متاسفانه بدنه یک مقدار 
دارد ضعیــف عمل می کند. ما در لایحه بودجه امســال ۳۰ هزار میلیارد برای 
مسکن در نظر گرفتیم، به بانک ها گفتیم ۱۴ درصد از تسهیاتی که می خواهند 
پرداخت کنند را به بخش مسکن بدهند، به بانک مسکن گفتیم که ۱۰۰ درصد 
را بیاورد در این حوزه پرداخت کند. این ها مواردی اســت که می تواند به حل 

مشکل مسکن را حل کند.
وی خاطرنشــان کرد: علیرغم این تاش ها و سخنان آقای رئیس جمهور 
وقتی با این نوع عملکرد مواجه می شویم به نظر می رسد که بدنه دولت در این 
بحث مسکن بدنه ضعیفی است و باید یک تلنگر به این حوزه بدهیم تا تحرک 

ایجاد شود.

سرویس سیاسی- رئیس کمیسیون 
اجتماعــی مجلس گفت: مجلس به جد 
و با دید کارشناســی اوضاع را بررســی 
خواهد کرد تا خدای نکرده افراد ضعیفی 

متولی کارهای بزرگ نشوند.
ولی اســماعیلی درباره ادامه ترمیم 
کابینه دولت سیزدهم گفت: آقای رئیس 
جمهــور تیمــی را بــرای ارزیابی وزرا 
مشخص کرده بودند، برای همین با توجه 
به ارزیابی های این تیم احتمال می دهم 
وزرایی که نمره مقبولی دریافت نکردند، تغییرات شامل حال آنها هم بشود اما 
از مصادیق خبر ندارم. وی درباره مشورت مجلس به دولت برای ترمیم کابینه 
افزود: برای این کار مشورتی با مجلس نشد. البته ما یک کمیته ارزیابی را برای 
آقای عبدالملکی مشــخص کردیم که آنها در حال ارزیابی بودند اما گزارشی 
درباره آقای عبدالملکی به دولت ندادیم بنابراین فشاری از طرف مجلس برای 

تغییر وزرا وجود نداشت.
رئیس کمیســیون اجتماعی مجلس درباره بهتر شدن عملکرد دولت بعد 
از ترمیم کابینه اظهار کرد: قاعدتا تغییرات برای بهتر شدن است و دوستانی که 
تشریف می آورند حتما باید تغییر و تحول جدی برای بهتر شدن حرکت قطار 
دولــت انجام دهند. ضمن آنکه مجلس به جد و با دید کارشناســی اوضاع را 
بررسی خواهد کرد تا خدای نکرده افراد ضعیفی متولی کارهای بزرگ نشوند.
وی درباره مطرح شــدن نام بذرپاش و حاجی بابایی به عنوان گزینه های 
احتمالــی برای وزارت کار و رفاه اجتماعی یادآور شــد: نام من، آقای محمد 
عباسی و آقای امیرآبادی هم مطرح است اما اینها گمانه زنی رسانه است، باید 
منتظر ماند و دید آقای رئیس جمهور چه کسی را به عنوان وزیر پیشنهادی کار، 

تعاون و امور اجتماعی به مجلس معرفی می کند.

علیپور خنکداری عضو کمیسیون عمران مجلس:

دولت در اجرای قانون جهش تولید 
مسکن کُند عمل کرده است

ولی اسماعیلی رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس:

مجلس برای ترمیم کابینه به دولت 
مشورت نداد

ســرویس سیاسی-استعفای 
حجت  عبدالملکی از وزارت کار، در 
کنار انتقاداتی که این روزها به عملکرد 
برخی از دیگر وزرای دولت می شود، 
گمانه شــروع تغییــرات در کابینه را 

تقویت کرده است.
کابینه رییسی از همان نتوانست 
نظر سیاســیون را کاما جلب کند و 
شاهد بودیم که فارغ از جناح بندی های 
سیاسی و مرزبندی های اصاح طلب 
و اصولگــرا برخی انتقــادات وارد 
می شد. اکنون اما با گذشت تقریبا یک 
ســال از عمر دولت، مشخص شده 
که منتقدان تا حدودی حق داشــتند 
و برخــی از مســئولان کم تجربه در 
رتــق و فتق مجموعه تحت مدیریت 
خــود موفق نبودند. بارزترین مثالش 
هم  آقای حجت عبدالملکی که قرار 
بود با یک میلیون تومان شــغل ایجاد 
کنــد و هزار وعده عجیــب داده و با 
سیاست هایش کلی بحران ساخت. او 
بارها و بارها حاشیه ساز شد و دولت 
را زیر ســوال برد، چه وقتی که پشت 
ســر هم انتصابات شائبه دار می کرد و 
چه وقتی که به یک برنامه تلویزیونی 
میلیاردی کمک کرد. مســائل حول 
محــور مــزد کارگــران و حقــوق 
بازنشستگان نیز اوج بی تدبیری او را 
نشــان داد و کار را به جایی رساند که 
از یک طرف نارضایتی های عمومی 
به کف خیابان کشیده شود، از طرف 
دیگر هم جناب وزیر جوان راهی غیر 

از استعفا و کناره گیری نداشته باشد.
این اســتعفا اما قطعا پایان کار نیست. 
در لزوم پاسخگویی عبدالملکی درباره 
این دوره کوتاه مدیریت و مشکاتی 
که به بار آورده، تردیدی وجود ندارد 
امــا بحث جدی  و مفصل دیگر کلید 
خوردن تغییرات در کابینه است. خبر 
یا شایعه ای درباره اراده آقای رییسی در 
راستای ایجاد تغییر یا میل سایر وزرا 
به استعفا شنیده نشده اما نارضایتی  و 
انتقادها به دولت به نحوی بالا گرفته 
که می توان حدس زد، به زودی شاهد 
پیاده شدن نفرات دیگری هم از قطار 

کابینه باشیم.
نارضایتــی از عملکــرد کابینه 
رییســی به مجلس هم کشیده شده 
و شــاهد برخی انتقادات از ســوی 
نمایندگان هستیم. موضوعی که اتفاقا 
دســت برخی ها مثل روزنامه »آرمان 
ملــی« بهانه داده تــا فرصت را برای 
اختاف افکنی بین دولت و مجلس 
مناســب ببینند و از ابری شدن هوای 
رابطه این دو قــوه بگویند. جدای از 
این دســت تاش ها اما نمی توان از 
موضوع تغییرات در دولت که بعضا و 
در مواردی لازم به نظر می رسد، ساده 

گذشت.
در همیــن راســتا اســت که 
نماینــدگان مجلــس و چهره های 
سیاســی اصولگرا نیز استعفای یک 
وزیر را کافی ندانســته و پیشــنهاد 
می کنند تغییرات بیشــتری صورت 

بگیرد. این حجم از عدم مقبولیت در 
حالی است که هنوز دولت سیزدهم 
به یک ســالگی نرســیده است. سال 
اول دولت هــا معمولا ســال امید و 
چشــم انتظاری برای تحولات مثبت 
در افکار عمومی بود اما این بار شرایط 
به صورت دیگری پیش رفته اســت. 
شاهد آنکه یک نماینده مجلس گفته 
به نظرم ۲ الی ۳ وزیر دیگر پیشــگام 
شده و با استعفای خود کاری کنند که 
انرژی دولت و مجلس صرف مسائل 
اصلی مردم از جمله معیشــت شود. 
عبدالحسین روح الامینی افزوده است: 
ایــن اقدام جهاد عملــی و در جهت 
تقویت دولت بــوده که نیاز به تبیین 
دارد. نفوذی هــا، نابلدها و نفع طلبان، 
این تغییرات را مخالفت با دولت تلقی 
نکنند، بلکه این تغییرات عین تقویت 

دولت است.
فقــط این نیســت و بادامچیان 
دبیــرکل حزب موتلفه نیــز از دیگر 
افرادی است که منتظر تغییرات آتی در 
کابینه است. او در گفت وگویی گفته: 

»مــن معتقدم که وزیر محترم صمت 
با احترامی که خدمت ایشــان دارم اما 
نتوانســته در مسائل حوزه ماموریت 
خود ، اعم از معادن ، بازرگانی ، صنایع ، 
خودرو و… عملکرد خوبی داشــته 

باشد . 
به عنــوان نمونــه ، اگر کیفیت 
خــودرو پایین اســت وزیــر بعد از 
انتصاب باید سعی کند کیفیت را بالا 
ببرد. در مساله گرانی ها نیز طبعا وزیر 
صمت نباید اجازه دهد که گرانی های 
بی مــورد ، مردم را تحت فشــار قرار 
دهد . لذا بنده معتقدم که وزیر صمت 
متاسفانه نتوانسته وظایفش را خوب 
انجام دهد و به نظر می آید که اگر ایشان 
هم جــای خودش را به فردی آگاه تر 
بدهد ، بهتر است . فقط آدم خوب بودن 
کافی نیست ، یک وزیر باید کارشناس ، 
قوی و تجربه آموخته باشــد و بتواند 
ببرُد ، مخصوصا با شبکه هایی که هم 
از نظر نفــوذ خارجی برای تضعیف 
دولت برقرار است و هم از نظر رقبای 

داخلی دولت.«

سرویس سیاسی-عضو کمیسیون بهداشت مجلس گفت: وزارت بهداشت 
سیاست گذاری باثباتی در مورد حذف یا اختصاص ارز ترجیحی دارو ندارد.سامه 
یحَ گفت: تولیدکنندگان و وارد کنندگان دارو و مواد اولیه سردرگم هستند و نمی دانند 
شرایط ارزی چگونه است؛ واردات کنندگان به همین علت دچار مشکل شده اند و 
برخی داروها از ۹۰ هزار تومان به ۴۶۰ هزار تومان رسیده است.با گمانه زنی ها برای 
حذف ارز ترجیحی دارو، پیش از آغاز امسال رئیس کمیسیون بهداشت مجلس در 
نامه ای به وزیر بهداشت با حذف ارز ترجیحی دارو مخالفت کرد.مجلس در قانون 
بودجه امسال به دولت اجازه داد در صورت حذف ارز ترجیحی دارو، زیان مصرف 
کنندگان را از راه بیمه ها و جایگزین مطمئن جبران کند تا کالاها و خدمات با قیمت 
پایان شهریور ۱۴۰۰ ارائه شود.به تازگی رئیس جمهور در ستاد ملی مقابله با کرونا 

به ســازمان غذا و دارو دســتور داده افزایش قیمت دارو در کشور را بررسی کند.در 
گفتگویی که رئیس کمیسیون بهداشت داشته، آقای شهریاری گفته مستندات افزایش 
۳ تا ۴ هزار قلم دارو را که بخشی از آن پارسال و برخی امسال افزایش قیمت داشتند، 
به رئیس جمهور ارائه کرده است.او از برگزاری نشستی با وزیر بهداشت و مسئولان 
سازمان غذا و دارو خبر داد که پس از آن قرار شده مسئولان این سازمان ظرف ۲ هفته 
با ارزیابی افزایش قیمت دارو، نتیجه آن را به رئیس جمهور ارائه کنند.رئیس کمیسیون 
بهداشت مجلس همچنین گفته درباره افزایش قیمت دارو به رئیس جمهور نامه نوشته 
است.آقای سامه یح عضو این کمیسیون گفت که تاکنونیک میلیارد دلار ارز برای دارو 
اختصاص داده شده که از آن برای تسویه بدهکاری های پارسال و واردات مقداری 

مواد اولیه استفاده شده است.
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به جایی نمی رسیم

شایعه است

اصلاح قیمت حامل های انرژی 

جامعه مومن 

شغل عجیب

اشعار عجیب معاون 

غلط تر است

»دختران بابا آنتوان«

فاصله نمی گیریم

جواد منصوری، نخستین فرمانده سپاه گفت : همین چند وقت پیش رئیس 
کمیته روابط خارجی آمریکا گفت ایران اسرائیل را به رسمیت بشناسد و بمب اتم 
هم داشته باشد. مساله ما این مسائل نیست. اسرائیل را به رسمیت بشناسد کاری با 
ایران نداریم. به نظرم می رسد در این مذاکرات به جایی نمی رسیم و اشتباه بسیار 
بزرگی کردیم که کشور را معطل این قضیه کردیم. من فکر می کنم آقای رئیسی 
در این قضیه کاماً ایمان دارد که حالا شــد، شــد و اگر نشــد نشد، مملکت را با 
ایــن امکانات بالقوه ای که داریم، امکانات بالفعلی که داریم می توانیم اداره کنیم. 

مشکلی نداریم.

سخنگوی شورای شهر تهران شایعه رفتن زاکانی به دولت را تکذیب کرد.  
علیرضا نادعلی سخنگوی شورای شهر تهران در مورد شایعه رفتن شهردار تهران 
به دولت واکنش نشان داد و در حساب شخصی خود در توییتر نوشت: »شهردار 
تهران و همکاران زحمت کش وی بی وقفه مشــغول خدمت به مردم عزیز تهران 
هستند. وی افزود: حرف و سخن اخیر درباره رفتن ایشان به دولت شایعه ای بیش 
نیســت، شورای اسامی شهر تهران، همواره مطالبه خدمت بهتر به شهروندان را 

داشته است و از خادمان شهر حمایت می کند.«

علیرضــا بیگی، نماینده مجلس گفت : اساســا بــدون اصاح قیمت های 
حامل های انرژی، اصاح اقتصادی نمی تواند متوازن باشد، زیرا از یک سو قیمت 
نهاده های دامی را افزایش دادند که واقعی در بازار عرضه می شود و از سوی دیگر 
بخشــی از اقتصاد کشور همچنان با یارانه اداره می شود و من معتقدم دولت آقای 
رئیسی ناچار خواهد بود که تن به این موضوع بدهد. زیرا شدت خروج سوخت 
از کشــور به حدی اســت که آقای رئیسی ناچار به این تغییر است و عدم تطبیق 
هزینه های تولید کیلو وات برق و متر مکعب گاز، به نحوی اســت که دولت را 
ناچار می کند دست به این افزایش قیمت بزند. اما مقامات دولتی در تاش هستند 
این موضوع را نفی کنند، ولی در فاصله نه چندان دور ناچار به انجام این موضوع 

خواهند بود.

حاج علی اکبری خطیب نماز جمعه تهران با تاکید بر اینکه جامعه مومن باید 
به تسلط بر فضای مجازی مسلط شود گفت: در عمل به فرمان پروردگار راهی جز 
تبیین ندارد. زمینه ساز جهاد تبیین فرهنگ عمومی تبیین است. زود باوری، ساده 
انگاری، ظاهر بینی و شتاب زدگی و تعجیل در قضاوت با خود آگاه و عالم پنداری 
زمینه های خطرناکی است که جامعه را در برابر مخاطرات اخاقی و امنیتی قرار 

می دهد و فرد مومن را گرفتار مصیبت می کند.

این روز ها با توجه به شرایط اقتصادی و کمبود کار، عده ای از راه های متفاوت 
مشغول کسب روزی هستند. یکی از این شغل ها داد زنی در مقابل مغازه و پاساژ ها 
است. این کار تعطیلی نداره و از ساعت ۱۰ صبح تا ۸ شب باید دنبال مشتری برای 
مغازه باشی، روز اول آزمایشی بیا تا ببینم چقدر مشتری وارد مغازه میشه. اگه راضی 
بودیم ماه به ماه حقوق دریافت می کنید. درآمد هم به تعداد مشتری هایی که داخل 
مغازه می شــوند بستگی داره. شرایط کاری هم به این صورته که جلوی ورودی 
مغازه باید تبلیغات کنی. هم تراکت پخش کنی و هم داد بزنی و تبلیغ کنی. معمولا 
۳.۵ الی ۵ میلیون تومان حقوق برای این شــغل اعام می شــود. داد زنی آن دسته 
از شغل ها است که حتی اگر فکر می کنید در آن استعداد دارید، هیچ کس به شما 
توصیه نمی کند که دنبال آن بروید، به این دلیل که بعد از مدتی داد زدن حنجره ای 
برایتان نمی ماند و عاوه بر آن مشکاتی مثل درد کمر و پا، همچنین عوارض ناشی 

از اشعه آفتاب به سراغتان می آید.

در حالی که مطالبه اصلی مردم اصفهان احیای زاینده رود و مشــکات آبی 
اســتان بود، معاون اجرایی رییس جمهور در جلســه شورای اداری به جای ارائه 

مصوبات و گزارش سفر شعر زیر را خواند:
چو دخلت نیست خرج آهسته تر کن

که می گویند ماحان سرودی
اگر باران به کوهستان نبارد

به سالی دجله گردد خشک رودی
این اتفاق مورد اعتراض شدید اعضای جلسه قرار گرفت و برخی اعضای 

شورای شهر اصفهان به تندی با این موضوع برخورد کردند.

علم الهدی امام جمعه مشــهد گفت :از ابتدا هم اینکه می گفتند ما باید به 
برجام بسازیم، فکر غلطی بود که البته استمرار آن غلط تر است، زیرا در هفته ای 
که گذشــت، فرصت های پررونقی به خاطر دیپلماســی اقتصادی دولت برای 

جامعه ما پیش آمد.

روابط عمومی ســازمان بهشــت زهــرا اعام کرد :کلیپــی کوتاه و 
هنجارشکن با عنوان "دختران بابا آنتوان" طی روز های اخیر در شبکه های 
مجازی بازتاب گســترده ای داشته که در آن چند دختر با حجاب نامتعارف 
در قبر به ایفای نمایشــی پرداخته اند. توهین آشکار به مقدسات و باور های 
جامعه اسامی را که در ویدئوی تبلیغ نمایش دختران بابا آنتون به کار رفت، 
به شــدت محکوم می کنیم. به دلیل فیلمبــرداری بدون مجوز این گروه در 
فضای سازمان بهشت حضرت زهرا و هتک حرمت های به کار رفته در این 

ویدئو این موضوع را از مراجع قضایی پیگیری خواهیم کرد.

وزیر امور خارجه با بیان اینکه جمهوری اسامی ایران از مسیر مذاکره 
منتــج به نتیجــه فاصله نمی گیرد، گفت: تردیدی به خــود راه نمی دهیم که 
تحریم هــا را بی اثر کنیم. حســین امیرعبداللهیان در توئیتی درباره مذاکرات 
بــرای رفع تحریم هــا و اقدم دیروز وزارت خزانــه داری آمریکا در اعمال 
تحریم های جدید علیه ایران نوشت: جمهوری اسامی ایران از مسیر مذاکره 
منتــج به نتیجه فاصلــه نمی گیرد. وزیر خارجه با بیان اینکه به قانون مجلس 
)قانون اقدام راهبردی برای رفع تحریم ها( پایبندیم، یادآور شــد: مذاکره را 
ادامه می دهیم، آمریکا را به واقع بینی و فاصله گرفتن از جنون تحریم جدید 
و آژانس را به رفتار فنی و اجتناب از اقدام سیاسی فرا می خوانیم. وی تصریح 

کرد: تردیدی به خود راه نمی دهیم که تحریم ها را بی اثر کنیم.


